

English (US) - German Crosswords

This book was deliberately written to aid vocabulary learning and to adopt American English.

Take your knowledge of a second language to a new level. Are you looking for a fun and engaging way to learn new vocabulary or assess your second-language knowledge? Look no further than this book, comprising dual-language crossword puzzles!

We have designed this book to help you learn new vocabulary in a second language using crossword puzzles. Each puzzle contains words in both your native German and English, making learning unfamiliar words easy and reinforcing your existing knowledge. With this book, you can improve your vocabulary skills in a fun and engaging way. Whether you are just starting or looking to take your language skills to the next level, this book is the perfect resource.

So why wait? Start learning new vocabulary today with this exciting book of dual-language crossword puzzles!

Crossmots

- Are two-language crosswords. If the clue is in one language, the answer is in another. A range of languages, e.g., French, Portuguese, Dutch, Spanish
- Devised by language professionals and a professional crossword compiler
- Come in a range of difficulties, languages, and formats
- Are fun and addictive
- Designed for both English-speaking and overseas readers.
- Perfect for the general and casual puzzler as well as dedicated crossword aficionados
- Perfect for language students in Further and Higher Education and ESOL students.

Bringen Sie Ihre Kenntnisse in einer zweiten Sprache auf ein neues Niveau! Möchten Sie auf unterhaltsame und ansprechende Weise neue Vokabeln lernen oder Ihre Kenntnisse in einer zweiten Sprache auf die Probe stellen? Dann ist dieses Buch mit zweisprachigen Kreuzworträtseln genau das Richtige für Sie!

Wir haben dieses Buch so gestaltet, dass Sie mit Hilfe von Kreuzworträtseln neue Vokabeln in einer zweiten Sprache lernen können. Jedes Rätsel enthält Wörter sowohl in Ihrer deutschen Muttersprache als auch in Englisch, so dass Sie unbekannte Wörter leicht lernen und Ihre vorhandenen Kenntnisse festigen können.

Mit diesem Buch können Sie Ihren Wortschatz auf unterhaltsame und ansprechende Weise verbessern. Egal, ob Sie gerade erst anfangen oder Ihre Sprachkenntnisse auf ein höheres Niveau bringen wollen, dieses Buch ist die perfekte Lernhilfe für Sie.

Warten Sie also nicht mehr länger. Lernen Sie noch heute neue Vokabeln mit diesem aufregenden Buch mit zweisprachigen Kreuzworträtseln!

Zweisprachige Kreuzworträtsel

- Crossmots sind zweisprachige Kreuzworträtsel. Steht der Hinweis in einer Sprache, ist die Antwort in einer anderen. Verschiedene Sprachen: z. B. Französisch, Portugiesisch, Niederländisch, Spanisch
- Von Sprachexperten und einem professionellen Kreuzworträtselersteller erstellt
- Es gibt sie in verschiedenen Schwierigkeitsgraden, Sprachen und Formaten
- Machen Spaß und begeistern
- Sowohl für englischsprachige als auch für ausländische Leser: innen konzipiert.
- Perfekt für allgemeine und gelegentliche Rätselfreunde sowie für passionierte Kreuzworträtsel-Liebhaber
- Perfekt für Sprachstudent: innen in der Weiterbildung und an Hochschulen sowie für ESOL-Studierende.